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@rivm.nl];

Wed 9/2/2020 8:07:56 AM

Subject: RE: Wekelijks inschalingsoverleg VWS

Received: Wed 9/2/2020 8:07:57 AM

geste EEE
Dank voor de info, wat een ambitieus initiatief, fijn dat jullieaangehaakt waren. Het grootste misverstand dat is in

de stukken lees is dat het dashboard de basis is om wel of niet verder te kijken - zodra bv het aantal testen

afneemt of slechts maar een klein deel van de mensen met klachten wordt getest, is het zicht op de epidemie via de

dashboard-indicatoren grotendeels weg. De basis van de inschaling zal een epidemiologische duiding van de

regionale situatie moeten zijn
—

op basis van de ‘papierberg’ die jij noemt (wij zouden dat epidemiologische

rapportages noemen €), andere signalen en specifieke lokale omstandigheden.

Op dit moment is de regionale duiding gefragmenteerd en onderbezet (is mijn indruk). Ik denk dat we dat zsm

moeten gaan versterken samen met de RAC en de GGD's. Deze lijn is ook met besproken vorige week, en al

eerder met de LCI. Dit is geen eenvoudige opgave, en de vraag is in hoeverre het RIVM daarvoor verantwoordelijk
is (ik zou zeggen: ‘deels’).

Maandag lijkt me zelf een onpraktische keuze voor het inschalingsoverleg, onmogelijk om dan alle info goed op tafel

te krijgen tenzij de hele keten in het weekend gaat werken (ben ik niet voor).

Mijn vraag aan jou nu is hoe we de RIVM inbreng voor dit overleg gaan afstemmen, in eerste instantie wat betreft

het proces, in 2° instantie wb de inhoud wekelijks. Ik denk dat daar op korte termijn overleg tussen LCI, EPI en IDS

voor nodig is. In afwezigheid van [Eg deze en volgende week, kan ik samen met wat andere EPI-ers deelnemen.

From: JE orivm.ni>

Sent: woensdag 2 september 2020 09:28

Subject: RE: Wekelijks inschalingsoverleg VWS

5.1.2e en ikzelf hebben afgelopen maandag deelgenomen aan het eerste inschalingsoverleg. Dit overleg
was nog een verkenning betreffende de doelstelling van het overleg. In de bijlage de stukken die we voorafgaand
aan het overleg hebben ontvangen.

- Vanuit het RIVM zullen we wekelijks deelnemen aan dit overleg op de maandagmiddag. Wie deelneemt moeten we

intern nog afstemmen.
- We hebben als belangrijkste feedback aangegeven dat het RIVM al een goede lijn heeft met de GGD’en en dat niet

voorbij gegaan moet worden aan bestaande structuren. We willen geen bestaande structuren 2x uitvoeren.

- De rol van het RIVM ontbreekt nu grotendeels in de bijgevoegde PDF, wordt toegevoegd
- We willen niet een papierberg creéren die vooraf moet gaan aan het inschalingsoverleg. Signalen nemen we dus

mee naar het overleg, maar geen uitgebreide rapportages voorafgaand. (Wat wel gevraagd werd is of onze

rapportage misschien van de dinsdag naar de maandag kan, daarvan hebben we duidelijk aangegeven dat dat iets

is wat niet zomaar eventjes te doen is)
- Ook de overige deelnemers waren ‘kritisch’ over het voorkomen van dubbele overleg/afstemmingsstructuren en

de ‘toegevoegde waarde’ van dit overleg.

Mijn inziens is het belangrijk dat we vanuit onze bestaande structuren (afstemming met GGD’en, onze epi-data etc)

regionale signalen/verheffingen benoemen in dit overleg. Zodat VWS goed en vroegtijdig op de hoogte is. Maar dit

vervangt dus niet de reeds bestaande afspraken en structuren.
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heb jij nog aanvullingen?

BEN - zijn dus aangehaakt en hebben de positie/rol van het RIVM duidelijk ingebracht. Wil je meer weten,
hoor ik ‘t graag. En belangrijk om hierover een kort lijntje te houden, omdat het overleg zich nog verder aan het

uitkristalliseren is.

Met hartelijke groet,

RIVM Clb

Landelijke Coérdinatie Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

rivm.nl

Sent: dinsdag 1 september 2020 17:15

2 rivm.n >;[EEEHEED- IEE
CRI @ rivm.nl>

JEiv nl
Subject: Wekelijks inschalingsoverleg VWS

In deze mail lees ik over de vergevorderde plannen voor een wekelijks inschalingsoverleg, iedere maandag. De

timing en organisatie is niet afgestemd met ons (en met jullie ook niet vrees ik). Ik denk dat hier een actie vanuit

RIVM nodig is om de regionale duiding te helpen organiseren, en ook om bij dit wekelijks overleg te zijn.

Zijn jullie hier al over in gesprek met VWS?

Ik zal metfEAELN afstemmen hoe op onderstaande mail te reageren over het aanleveren van de data. Het is een

misverstand dat door dagelijks aanleveren van de gegevens er beter informatie komt.

Groet, IEEE

From:[EXEC<BEXEMo minvws.i>
Sent: maandag 31 augustus 2020 16:01

@ rivm.nl>

arivm.n>;

[ICED
Subject: Reproductiegetal en #besmettelijke personen ook dagelijks mogelijk? Dit mede nav het inschalingsoverleg (op maandag)
waarin wordt besloten welke maatregelen er regionaal genomen gaan worden

Hoi 5.1.2e

In vervolg op de vraag in de onderstaande email van nog een twee vragen:

1. Graag willen we, naast de het Reproductiegetal, ook het aantal besmettelijke personen dagelijks op het dashboard actualiseren

ipv wekelijks. Is dat mogelijk? Zo nee, wat is daarvan de reden?

2. Kunnen jullie aangeven wanneer jullie uitsluitsel geven over de vraag van dagelijks actualiseren van de R-waarde resp. het aantal
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besmettelijke personen?

De achtergrond (en urgentie) van de vragen zit erin dat afgelopen vrijdag is besloten dat vanaf vandaag er op elke maandag (einde
van de middag) er een zogenaamd inschalingsoverleg is met daarin o0.a. de burgemeesters van de veiligheidsregios’s en de Minister

van VWS. In dit overleg wordt op basis van een groot aantal signalen, waaronder die van het dashboard, besloten welke

maatregelen er regionaal genomen gaan worden. In de huidige situatie komt het epidemiologische rapportage van het RIVM vlak

daarna uit, waardoor deze besluiten een dag later mogelijk alweer in een ander perspectief moeten worden gezien. Met een

dagelijkse aanlevering van de gevraagde indicatoren kan dit deels worden ondervangen.

lk hoor graag jullie reactie.

Vriendelijke groeten van Valentin

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport uiDirectie MEVA/Algemeen Economisch Beleid,
Postbus 20350, 2500 EJ, Den Haag
Bezoeksadres: Parnassusplein 5, 2511 VX, Den Haag
T: 5.1.2e E: @minvws.nl

nkedin

van: [IIEEECNIN

M: 5.1.2e

Verzonde comre— 27 augustus 2020 13:19

Aan: A. ivm. a @rivm.nl>; . ivm. rivm.nl>

CC: 1- 1.

i

.nl>; 1. A @rivm.nl) rivm.nl>

Onderwerp: Reproductiegetal open data ook dagelijks mogelijk?

Li

He

Zoals zojuist telefonisch besproken metJES. zet ik deze vraag even op de mail. We zijn benieuwd of we voor het Corona

dashboard in de toekomst het reproductiegetal , dagelijks i.p.v. wekelijks kunnen tonen. Om dit te bereiken zou vanuit het RIVM dit

dagelijks in de open data moeten worden geiipdatet. Kan dit?

Waarom willen we dit? We snappen dat om het reproductiegetal goed te berekenen er minimaal twee weken vertraging in zit. We

krijgen hier geregeld opmerkingen via twitter over dat dit getal zo ver achter lijkt te lopen. Naast dat we dit misschien beter moeten

uitleggen op het dashboard, willen we daarom ook proberen om zo actueel mogelijk te rapporteren. Door de huidige wekelijkse
opzet, kan het namelijk zo zijn dat het reproductiegetal maximaal drie weken achter loopt.

Met vriendelijke groet,

CN

Corona Dashboard

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
el


